
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 
 
 

Sag: 22-25402 

 

 

 

 

Data om mødet: 

 

Dato: 20. maj 2025 

Tidspunkt: 16.30-18.30  

 

Sted: Ølgod Skole, Mødelokale 3 

 

Mødeleder: Maja Møller Stub 

 

Afbud:  

 

Elevråd 

 

Mødedeltagere: 

 

Maja Møller Stub 

Nina Jakobsen 

Knud Erik Hansen-Vestkær 

Karina Skærbæk 

Heidi Linnet Baumann 

Vivi Høvinghof 

Søren Nørrelykke Christensen 

Kirsten Wichmann 

Lisbeth Lykke Christensen 

 

Lene Bech Jeppesen 

Kim Larsen 

 

 

 

 Dagsorden: Referat: 

 
1: Velkomst 

 

 

 

2: Godkendelse af dagsorden 

Punkter til lukket del af mødet? 

 

 

Godkendt. 

3:  Godkendelse af referat  

 

 

Godkendt. 

4: Orientering: 

a) Skolelederens orientering 

b) Formandens orientering 

c) Orientering fra 

medarbejderrepræsentanter 

d) Elevrådet 

e) Andet 

 

 

a): Naturfagsdagen for hele skolen samt 
søens dag for indskolingen er vel overstået, 
dejligt vejr til begge dele. 9. årgang har haft 
sidste skoledag, dagen forløb stille og roligt. 
Der er afholdt skoleudviklingssamtale med 
skolechefen, referatet præsenteres på 
næste skolebestyrelsesmøde.  
9 elever har på nuværende tidspunkt 
tilkendegivet ønske om at komme i 



juniormesterlære næste år, men der 
mangles fortsat at blive indgået 
praktikaftaler for en del af dem.  
I øjeblikket overleveres opgaver til øvrig 
ledelse i forbindelse med skoleleders 
konstituering som skolechef fra 1-6-25.  
Der er søgt om ekstra haltimer til 0. klasse 
og et valgfag for 8.-9. årgang i kommende 
skoleår. 
 
b): Skoleudviklingssamtalen var rigtig god, 
supergodt at elevrådet deltog. Der er 
kommet god feedback på naturfagsdagen, 
det fremhæves at det var rigtigt godt, at alle 
elever var sammen på tværs af årgange. Lidt 
usikkerhed omkring mødepligt eller ej om 
eftermiddagen – det kunne med fordel 
meldes tydeligere ud, rigtig god ide med 
pølsevognen. Ved et tilsvarende 
arrangement kunne man overveje at 
udlevere kort til forældrene, så alle kan finde 
rundt i skoven. 
 
c): En lærer på vej på barsel, hendes timer 
dækkes internt, indtil en anden vender 
tilbage fra barsel i eftersommeren. 
 
d): Miniråd har uddelt bolde og andre 
legeredskaber til klasserne på Indskolingen, 
og de har lavet en konkurrence hvor det 
gælder om, at passe godt på de udleverede 
ting. 
 
e): 46 førskolebørn er kommet godt i gang i 
SFO. 
 
Vi har fået forespørgsel om 
interessetilkendegivelse i fht. Generation 
Sunde Børn, version 2: 
Det er ikke et krav at man skal etablere 
skolemadsordning via UVM. 
Der betales en medarbejder, som kan 
understøtte Fit First (3 x 45 min til 
bevægelse), madpakkekursus, samarbejde 
med foreningerne om at fastholde børn i 
foreningslivet. 
Frugt/grøntordning 3 gange om ugen. 
Ingen forældreworkshop. 
Måling om 2 år. 



 
 

5: Skolebestyrelsens mødekalender for 

det kommende skoleår 

Udkast (bilag) 

 

Godkendt 

6: Status på mobbesager 

 
Der har været 2 henvendelser fra forældre i 
en 4. klasse, hvor der er lavet handleplan og 
arbejdes med klassens dynamik. Er ikke 
afsluttet, men arbejdes fortsat. 
 

7: Møde for klasserødderne i august-

september 

 

Forslag til emner: 
Sprog. Hvorfor er sprog vigtigt og hvordan 
arbejder vi på at gøre det bedre. 
Fællesskab. Hvad vil vi med fællesskabet og 
hvordan gør vi det bedre.   
 
Få elevrådet til at være med og sige noget 
om fællesskabet. 
 
Tid til at klasserødderne kan planlægge årets 
arrangementer. Ideer fra andre klasser, 
f.eks. skabelon til folder for klassen. 
Opfordring til at mødes med parallelklassen 
eller venskabsklassen. 
 
Arbejdsgruppe: Søren, Vivi, Maja og 
Anders/Kim. Arbejdsgruppen kommer med 
et forslag til næste møde. 
 

8: Mobilpolitik i Juniorklubben 

 
Der har været en forældrehenvendelse vedr. 
brugen af mobiltelefon i Juniorklubben. 
Man må ikke have mobiltelefon 
nedenunder. Må bruges ovenpå og i hallen. 
Det bliver påpeget at man ikke skal være i 
telefonen hele tiden. 
 

9: Budgetopfølgning og status på elevtal 

 
Elevtal: 438 pr 1. august (pt 435) 
 
Orientering om forventninger til årets 
økonomiske resultat samt 
personalesituationen i forbindelse med at 
flere er på barsel. 
 
 

10: Evt. 

 

 

Parkering af cykler drøftet. 
 

11: Lukket del af mødet: 

 
 



 

12:  Næste møde:  

17. juni 2025 

 

GSB: tilbagemelding på spørgsmål omkring 
forældredeltagelse. 
 
Møde med klasserødderne 

 

 

 


